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Mijnheer de Minister, 

 

Namens de VVSG bezorg ik u hierbij het advies omtrent de voorgestelde wijziging van het 

energiebesluit, voor wat betreft de energiehuizen en de energieleningen. 

 

Belangrijkste opmerking is dat de VVSG meent dat de 2%- en de renteloze lening ook na 2018 

naast elkaar moeten blijven bestaan. Zoniet vrezen we dat de aantallen dossiers sterk zullen 

verminderen, waardoor binnen de energiehuizen personeel zal moeten afvloeien en het niet 

ondenkbeeldig is dat een aantal energiehuizen nu al zullen beslissen om vanaf 2019 de 

werking volledig stop te zetten. 

 

U vindt dit uitgebreider uiteengezet alsook een aantal andere bemerkingen en suggesties in 

onze adviesnota. Uiteraard zijn wij altijd bereid hierover een en ander nog nader toe te lichten. 

 

Mag ik u vragen om de opmerkingen uit het advies ter harte te nemen en ons op de hoogte te 

houden van de verdere evolutie van dit dossier. 

 

 

Hoogachtend, 

  
Luc Martens 
Voorzitter VVSG 
 

 
 
Stijn Quaghebeur 
Voorzitter Raad van bestuur   
 

 
Mark Suykens 
Directeur 
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